NATTOU

PROJECTION MUSIC BOX USER MANUAL



BATTERY: not included. Use: 3 x 1.5V AA battery

BATTERY: not included. Use: 3 x 1.5V AA battery
In exceptional circumstances, batteries may leak fluids
that can cause a chemical burn injury or ruin your product.
In avoid battery leakage:
Do not mix old and new batteries or batteries of different
types: alkaline, standard (carbon-zinc) or rechargeable
(nickel-cadmium).
Insert batteries aindicated inside the battery compartment.
Remove batteries during long periods of non-use.
Always remove exhausted batteries from the product. Dispose batteries from the product.
Dispose of batteries safely. Do not dispose of this product in a fire.
The batteries inside may explode or leak. Never short-circuit the battery terminals.
Use only batteries of the same or equivalent type, as recommended.
Do not charge non-rechargeable batteries. Remove rechargeable batteries
from the product before charging. If removable, rechargeable batteries are used,
they are only to be charged under adult supervision.



(PLAY BUTTON

Push the play button: the music box starts to play music and light projection. (gradient colors). Press again to turn off music and light projection. Music and light stop automatically after 20 min.



MUSIC BUTTON

Push the music button: the projection music box starts to play music. Press again to switch music. Music stops automatically after 20 min. Press (N) to turn off music. The projection music box contains 3 soothing sounds / 2 Iullabies.



PROJECTION BUTTON

Push the projection button: the projection music box lights up. Press again to switch projection intensity or color. Projection stops automatically after 20 min. Press (N) to turn off projection.



VOLUME BUTTON

Push the Volume button to decrease the volume. Press again to increase the volume.



FR GUIDE D'UTILISATION DU BOÎTIER PROJECTEUR MUSICAL



PILES: not incluses. Utiliser 3 piles 1.5V AA. PILES, NOT INCLUSES, Utilised 5 piles 1.59 MA.
Dans des circonstances exceptionnelles, les piles peuvent
laisser échapper des liquides qui peuvent provoquer une
brülure chimique ou endommager votre produit.
Pour éviter ces fuites:
Ne mélangez pas des piles anciennes et neuves ou des piles
de différents types: alcaline, standard (carbone-zinc) ou
rechargeable (nickel-cadmium).

rechargeable (nickel-cadmium).

Insérez les piles comme indiqué à l'intérieur du compartiment à piles.

Retirez les piles pendant de longues périodes de non-utilisation.

Retirez toujours les piles épuisées du produit. Jétez les piles du produit.

Jetez les piles en toute sécurité. Ne jetez pas ce produit au feu.

Les piles à l'intérieur peuvent exploser ou fuir.

Ne court-circuitez jamais les bournes de la baterie. N'utilisez que des piles du même type ou d'un type équivalent, comme recommandé. Ne chargez pas de piles non rechargeables.

Retirez les piles rechargeables du produit avant de le charger. 3 feb spiles rechargeables amovibles sont utilisées, elles ne doivent être chargéés que sous la surveillance d'un adulte.



(BOUTON PLAY

Appuyez sur le bouton PLAY : le boîtier commence à jouer de la musique et à projeter de la lumière. (dégradé de couleurs). Appuyez à nouveau pour éteindre la musique et la projection lumineuse. La musique et la lumière s'arrêtent automatiquement après 20 min.



BOUTON MUSIQUE

Appuyez sur le bouton musique : le boîtier commence à jouer de la musique. Appuyez à nouveau pour changer de son. La musique s'arrête automatiquement après 20 min. Appuyez sur 🔊 pour désactiver la musique. Le boîtier contient 3 sons apaisants / 2 berceuses.



BOUTON PROJECTION

Appuyez sur le bouton de projection : le boîtier s'allume. Appuyez à nouveau pour changer l'intensité ou la couleur de la projection. Appuyez sur 🔊 pour désactiver la projection. La projection s'arrête automatiquement après 20 min.



BOUTON VOLUME

Appuyez sur le bouton de volume pour diminuer le volume. Appuyez une fois de plus sur 📵 pour augmenter le volume.